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Referat af kredsbestyrelsesmøde 
den 10. december 2024 

                                                       

Venlig hilsen 
Tina Hansen 

 
 Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere: Morten, Lone, Diana, 

Jørgen, Lisbeth og Tina 
 
 

 
 

 
Afbud: Lars, Maria, Maria, Matilde og 

Hanne 

 

 

 

Ref.: Tina  

 

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

Ingen bemærkninger til sidste referat. 

 

2. Beslutningspunkter  

 

2.a. Evaluering af kongressen 

 

 

 

 

 

 

 

 

2b. Socialpædagogerne i Fremtiden 

2024-2034. 

 

 

 

 

 

 

Der var tilfredshed med vores egen 

forberedelse til kongressen. Som 

delegation følte vi os godt klædt på til 

punkterne. 

Der var også stor tilfredshed med 

kongresdelegationens deltagelse på 

kongressen. Der var mange gode indlæg 

fra kredsen. 

 

For at handle aktivt på vores 

beslutningspapir om fremtidigt arbejde, 

besluttet på kongressen, sættes punktet 

på alle kommende 

kredsbestyrelsesmøder. 

 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 7248 6500 

 

 

 

 

 

Ref.   

J.nr.   
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2.c Drøftelse af HB-materiale 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.d Økonomi                                                                                                                

 

 

 

HB-materialet blev gennemgået og fik 

blandt andet følgende bemærkninger: 

Evaluering af OK 2024; Selv om der ikke 

nødvendigvis var den store deltagelse ved 

eget møde og de digitale tilbud, synes vi, 

det er gode tilbud og muligheder for 

medlemmerne for at deltage på den måde 

de har lyst til. 

Drejebogen for de kommende 

kredssammenlægninger; Vi er heldigvis 

godt i gang med processen allerede, men 

nu kan og bør vi sætte mere tempo på 

processen/ arbejdsgrupperne. 

 

Regnskabet for 3. kvartal viser noget 

større overskud end budgetteret. Dette er 

kun godt, da der ikke er udmøntet 

resultatet for de ansattes 

overenskomstforhandlinger. Så her er der 

en merudgift med tilbagevirkende kraft til 

1. april i år. Besparelserne er blandt andet 

opnået ved samarbejde med kreds 

Midtsjælland om medlemsarrangementer 

og tilbageholdenhed generelt. Det er 

fortsat vigtigt for os, da vi ønsker at 

skabe det bedst mulige fundament for de 

nye kredse. 

3. 

Lukket punkt  

 

Intet til lukket punkt 

4. 

Orientering fra: 

 

4 a.  

Langsigtet budget strategi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kredskontoret glæder sig til at de endelige 

beslutninger bliver taget. Der har været 2 

fællesmøder med de 2 kredse for at blive 

klogere på, hvordan kredsene løser de 

forskellige opgaver. Der er god stemning 

og gejst, men også erkendelse af 

forskellighederne, som man taler åbent 

om. 

De 5 politisk valgte har lavet 

arbejdsgrupper: 

1: Boligudvalg med Rasmus, Jørgen og 

TR+AMR fra de 2 kredse. De drøfter krav 

til kommende kredskontor, beliggenhed 

mm. Når kommende beliggenhed er 

afklaret, ændres udvalget til et 

flytteudvalg. 

2: Telefonudvalg som kigger på fremtidig 

telefonbetjening af medlemmerne. 

3: Konsulenterne kigger serviceniveau og 

opgaveløsning mm 

4: De administrative har et udvalg, hvor 

de kigger på deres opgaver. De har dog 

haft et tæt samarbejde hele tiden 

allerede. 

Der har også været møder med kredse, 

som er længere fremme i 
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4.b. 

Nyt fra KB medlemmer 

 

 

 

 

 

 

 

4.c. 

Nyt fra Kredskontoret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

sammenlægningen, for at høre om deres 

erfaringer. 

De 2 formænd skal i efteråret afholde 

ønskesamtaler med medarbejderne. Hvad 

er vigtigt at bringe med, hvad vil jeg 

gerne, hvilke værdier mm. 

 

Morten: I Faxe kommune ønsker de en 

øget specialisering. På den baggrund er 

der nogle rokeringer og forskellige 

bekymringer, herunder øget kørsel. Der er 

god grund til at følge processen og 

udviklingen. 

Lone sender referatet fra sidste møde i 

seniorsektionen til Lisbeth.  

 

Da kreds Midtsjælland pt mangler en 

sagsbehandler, hjælper vi kredsen med at 

tage nogle af deres telefonvagter. Der 

starter en ny sagsbehandler hos dem 

omkring 1. marts. 

For at bruge tiden mest effektivt har de 

besluttet at ændre i deres mødestruktur. 

Der er ikke automatisk morgenmøde hver 

dag fra 8.15, da tiden kunne bruges bedre 

til diverse andre opgaver. Medarbejderne 

aftaler selv, hvornår de har brug for at 

mødes / sparring. Dette frigiver tid til 

sagsbehandling mm.  

 

Arbejdet henimod kredssammenlægning:  

- Der er næste møde i boligudvalget 

den 23. januar. 

- Der er blevet harmoniseret med 

ens telefontider. 

- TRIO møder og 

medlemsarrangementer laves 

fremadrettet i fællesskab. 

 

5.a Nyhedsbrev 

 

Der er lige udkommet et nyhedsbrev.  

6. Næste møde Næste møde bliver den 22. januar 2025. 

Øvrige planlagte datoer i 2025: 

20. marts 2025 

11. juni 2025 

16. september 2025 

18. november 2025. 

Der er 2 datoer i spil til generalforsamling, 

der bliver arbejdet på at få endelig dato 

på plads. 

1. prioritet: 6. november 2025 

2. prioritet: 4. november 2025 

7. Evt. Varsling om kommende punkt, samt 

foreløbig tilkendegivelse af opbakning til 

ændret formulering. 

Vedrørende Elektroniske TR-valg: På 

næste møde vil der blive fremlagt nyt 

forslag til formuleringer i vores 

retningslinjer om digitale TR-valg. Men 
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der blev udtrykt opbakning til at det skulle 

være et krav til arbejdspladserne, at de 

skulle kunne stille med en liste med 

mailadresser på medarbejderne, som var 

til at kopiere over, for at vi kunne give 

mulighed for digitalt TR-valg. Kredsen 

ønsker også at kunne forkorte 

opstillingstiden fra 3 uger til 2. Dette skal 

lige afstemmes med vedtægter centralt. 

 

 

 

 

 

 


